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Protokół Nr XLII/2018 

z XLII sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 21 sierpnia 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 1300 

Godzina zakończenia – 1500 

 

Obradom przewodniczył Karol Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy                                  

w Sobolewie. 

Protokolant obrad – Monika Szymańska. 

Stan rady – 15 radnych. 

Obecnych – 10 radnych. Nieobecny radny Paweł Cyrta, Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska i Henryk Pukaluk. 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

3. Sołtysi z sołectw Gminy Sobolew, 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Podjęte uchwały:  

- uchwała Nr XLII/303/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21września 2018 r. 

uchylająca uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

- uchwała Nr XLII/304/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

uchylająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mający charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Sobolew lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu lub osoby uprawnionych do udzielenia tych ulg; 

- uchwała Nr XLII/305/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mający charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Sobolew 

lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu 

lub osoby uprawnionych do udzielenia tych ulg; 

- uchwała Nr XLII/306/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21września 2018 r. w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Sobolew; 

- uchwała Nr XLII/307/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Sobolew miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych; 

- uchwała Nr XLII/308/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sobolewie; 

- uchwała Nr XLII/309/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie udzielania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej w Sobolewie; 

- uchwała Nr XLII/310/2018 Rady Gminy Sobolew z dnia 21 września 2018 r., w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 2018-2022; 

- uchwała Nr XLII/311/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 21 września 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 
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Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył XLII sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, radnych i sołtysów  

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 9 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Pan Wójt Koszutski zaproponował dwie zmiany do porządku obrad. 

Wniosek 1. Zdjęcie z porządku obrad pkt. 12 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości”. 

Wniosek 2. Dodanie do porządku obrad pkt. „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy położonej w Sobolewie”. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie pierwszego wniosku zdjęcia z porządku 

obrad pkt. 12 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości”. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz, Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie pierwszego wniosku dodania do porządku 

obrad pkt. „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sobolewie” – jako 

pkt. 12.. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz, Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad po dokonanych zmianach. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z: 

a) XXXIX sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 14 czerwca 2018 r., 

b) XL sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 5 lipca 2018 r., 

c) XLI sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 13 sierpnia 2018 r. 

4. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesjach Rady Gminy 

w dniu 14.06.2018 r., 05.07.2018 r. i 13.08.2018 r. oraz z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacja z działalności Rady Powiatu. 

6. Informacja Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy z działalności Komisji 

między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mający charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Sobolew lub jej jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
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będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielenia 

tych ulg. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Sobolew lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielenia tych ulg. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Sobolew. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Sobolew 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sobolewie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej 

w Sobolewie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

16. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad z przyjętymi 

zmianami. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz , Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska , Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt – 3 

Przyjęcie protokołów z: 

a) XXXIX sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 14 czerwca 2018 r., 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braków głosów Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy w Sobolewie. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz, Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Protokół Nr XXXIX/2018  przyjęto jednogłośnie.  

 

b) XL sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 5 lipca 2018 r., 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braków głosów Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XL sesji Rady Gminy w Sobolewie. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz, Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Protokół Nr XL/2018  przyjęto jednogłośnie.  

 

c) XLI sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 13 sierpnia 2018 r. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braków głosów Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLI sesji Rady Gminy w Sobolewie. 
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W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Mirosław Śliz, Hanna Kowalczyk, 

Anna Sowa, Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Protokół Nr XLI/2018  przyjęto jednogłośnie.  

 

Pkt – 4 

Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesjach Rady Gminy 

oraz z działalności międzysesyjnej 

Pan Wójt zdał sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na XXXIX, XL, XLI 

sesji -załącznik nr 3   

Następnie przedłożył informację z działalności międzysesyjnej - załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Do obrad dołączył radny Mirosław Śliz. 

Po wystąpieniu Wójta Przewodniczący udzielił głosu radnemu Romanowi Ochnio, który 

zadał pytanie ile kosztowała naprawa na ul. Zakościelnej.  

Pan Wójt wyjaśnił, że 20 tys. ale będzie jeszcze robiona w przyszłym roku. 

 

Pkt – 5 

Informacja z działalności Rady Powiatu 

Radny powiatowy Jan Tywanek poinformował, że w ostatnim czasie odbyła się jedna sesja 

Rady Powiatu Garwolińskiego w dniu 13 września 2018 r. w trybie przyspieszonym, która 

dotyczyła dodatków dla nauczycieli Szkół Ponadgimnazjalnych i zmian w budżecie. Ponadto 

radny poinformował, że w dniu 20 września 2018 r. został zakończony remont internatu 

w Sobolewie. Rozpoczęła się modernizacja ul. Krępskiej oraz ze zakończono remont drogi-

Nowa Krępa-Kopiec Kościuszki. 

 

Radny Szewczyk Piotr zadał pytanie: dlaczego na drodze Górzno-Samorządki-Żelechów 

położono ogranicznik prędkości. Do pytania dołączył się radny Owczarczyk Mirosław, który 

zapytał, kto wymyślił te ograniczniki. Pan Sekretarz odpowiedział, że ograniczniki zostały 

położone na wniosek i petycje mieszkańców w Samorządkach. 

Radny Piotr Szewczyk zadał pytanie, z jakich środków wybudowane zostały chodniki 

w Samorządkach. Sekretarz udzielił odpowiedzi, że ograniczniki i chodniki zostały 

wybudowane ze środków zewnętrznych.  

Radny Owczarczyk Mirosław zadał pytanie, kto poniesie koszty naprawy uszkodzonych dróg 

podczas budowy S17. 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, że wszystkie drogi zostały przed rozpoczętymi pracami przy  

budowie S17 zostały opisane, i po zakończonej inwestycji firma Budimex ma obowiązek 

przywrócić je do stanu pierwotnego. 

Radny Rafał Talarek zadał pytanie: czy będzie w Sobolewie zamknięty przejazd przez tory 

kolejowe. 

Sekretarz udzielił odpowiedzi, że przejazd będzie zamknięty, ale dopiero jak otworzą przejazd 

pod wiaduktem. 

 

Pkt – 6 

Informacja Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy z działalności Komisji 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że od ostatniej sesji Komisja 

obradowała w dniu 27 sierpnia 2018 r. podczas którego poruszono temat planowanych zmian 

w budżecie Gminy. Temat dotyczył szczególnie przesunięcia środków na ułożenie kostki.   
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Z kolei Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, iż Komisja obradowała w dniu 4 września 2018 r. Było to posiedzenie 

wyjazdowe podczas którego Komisja odwiedziła oczyszczalnię ścieków oraz schronisko dla 

zwierząt. 

 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu głos zabrał radny Piotr 

Szewczyk informując, że Komisja obradowała w dniu 30 sierpnia 2018 r. Komisja w tym 

dniu dokonała analizy stanu przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2018/2019. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa 

poinformował, że Komisja  nie obradowała. 

 

 

Pkt – 7 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt - 8   

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mający charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Sobolew lub jej jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielenia 

tych ulg. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt – 9  

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Sobolew lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osoby uprawnionych do udzielenia tych 

ulg. 

Obrady opuścił radny Mirosław Owczarczyk. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni: Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta, Mirosław Owczarczyk. 

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt -10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Sobolew. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta, Mirosław Owczarczyk. 

głosów “za” – 9 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt - 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Sobolew 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący zwracając się do Pani Moniki Szymańskiej pracownika Urzędu Gminy 

i członka komisji ds. rozwiazywania problemów alkoholowych czy na szkolnym terenie 

można sprzedawać alkohol? 

Pani Monika Szymańska odpowiedziała, że sprzedaż jednorazowa dotyczy festynów i imprez. 

Do rozmowy dołączył się radca prawny Grzegorz Mikulski i powiedział, że sprawdzi 

w przepisach i udzieli odpowiedzi na zadane pytanie. 

Do obrad dołączy radny Mirosław Owczarczyk. 

 

Przewodniczący zarzadził głosowanie w sprawie powyższej uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt -12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sobolewie 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta. 
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głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt – 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej 

w Sobolewie 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta. 

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt – 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska, Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta. 

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt – 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 10 radnych. Nieobecni radni:  Hanna Kowalczyk, Anna Sowa, 

Hanna Matyska , Henryk Pukaluk i Paweł Cyrta.  

głosów “za” – 10 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Pkt – 16 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Przewodniczący Karol Marcinkowski przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego na dzień 16 września 2018 r. Przypomniał również, 

że 21 października kończy się kadencja, a do 30 września sołtysi i radni mogą składać 

wnioski do budżetu na rok 2019. 

Poinformował również, że do Rady Gminy wpłynęło pismo Pani Michalec dotyczące drogi 

w Godziszu. Poprosił komisję ds. Spraw Społecznych, Samorządu Terytorialnego 

i Bezpieczeństwa, aby do końca kadencji rozwiązała ten problem. 
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Przewodniczący przekazał informację o złożonej petycji przez Klubu Promnik ale nie będzie 

ona rozpatrywana ponieważ główny zainteresowany ks. Proboszcz Spólny wycofał się z tej 

sprawy. 

Głos zabrał radny Rafał Talarek zadając pytanie: dlaczego młodzież z Gminy Sobolew gra na 

boisku w Żelechowie? 

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformował, że kluby muszą się same dogadać, on może 

pomóc uczestnicząc w spotkaniu i mediując. 

Radny Piotr Szewczyk zwrócił się do obecnego Pana Zackiewicza - członka Klubu Promnik 

Gończyce zapytał gdzie w tej chwili rozgrywają mecze? 

Pan Zackiewicz udzielił informacji, iż grają w Żelechowie, podpisali umowę. Ponadto dostali 

zgodę od Klubu Zryw na rozegranie dwóch jesiennych meczy w Sobolewie na boisku ZRYW. 

Oprócz tego dwa razy w tygodniu trenują w Sobolewie bezpłatnie. 

Radny Roman Ochnio zabrał głos prosząc, aby Rada zareagowała i pomogła dogadać się 

klubom, bo ta kłótnia do niczego dobrego nie doprowadzi. 

Radny Owczarczyk zadał Wójtowi pytanie – dlaczego Promnik nie może zagrać na boisku 

Zrywu rundy wiosennej. 

Wójt w odpowiedzi powiedział, ze musza sami się dogadać. Nie jest to łatwe, ponieważ robią 

sobie na złość podkupując zawodników. Ponadto członkowie Klubu z Gończyc nie zdają 

sobie sprawy, ile kosztuje utrzymanie boiska ZRYW. Promnik chciałby grać, ale nie wie, 

że Gmina nie daje na wszystko pieniędzy. Np. daje na paliwo do kosiarki, ale nie opłaca 

pracownika, który kosi trawę. Zryw bardzo dużo robi społecznie, sprząta po swoich meczach, 

trybuny, szatnie, łazienki. Zryw nie zatrudnia sprzątaczki sami wszystko robią. Następnie 

Wójt zwracając się do Pana Zackiewicza zapytał, czy Promnik grając na boisku Zrywu 

kiedykolwiek posprzątał po sobie, bo z przekazanych informacji wynika, że nigdy tego nie 

zrobił. Włodarz dodał: „Chcielibyście korzystać z boiska, ale kto ma po Was sprzątać?” Wójt 

na zakończenie wypowiedzi dodał, iż jest wiele rzeczy w funkcjonowaniu ZRYW Sobolew, 

które Klub wykonuje społecznie. 

Radny Szewczyk stwierdził, że podkupywanie zawodników to inna sprawa, a użyczanie 

boiska to inna. 

Radny Owczarczyk stwierdził, że trzeba koniecznie podjąć mediacje, bo tak do niczego nie 

dojdziemy. 

Głos zabrał Sekretarz Jan Tywanek mówiąc: „Każdy ma coś swojego. 28 lat buduje to boisko, 

bardzo dużo  ludzi z Sobolewa. Podarowali cegły, pustaki i sami murowali. Pan Gazda 

wykonał dach. Jest wielu społeczników, którzy do dzisiaj coś wnoszą w utrzymanie boiska. 

Dlaczego mamy komuś podać boisko na tacy. Zwrócił się do Pana Zackiewicza – kiedy grał 

Pan w Klubie Zryw za każdy mecz dostawał Pan 100 zł. Czy zrobił Pan coś społecznie? 

Inni zawodnicy nie brali pieniędzy. Klub Promnik na jesieni chciał grać na sztucznym boisku, 

ale nie było atestu trawy. Teraz już jest więc Klub Promnik może grać na sztucznym boisku. 

Jako działacz w piłce nożnej przez lat 40 lat, jestem zdania, że Gminie powinna grać jedna 

drużyna seniorów, inaczej nie będzie dobrze”. 

Radny Urawski stwierdzi, że w każdej dyscyplinie sportu jest selekcja i powinna być jedna 

drużyna. 

Radny Śliz powiedział, że w swoim imieniu i całego sołectwa Godzisz dziękuje Radzie, 

Wójtowi i Pani Skarbnik za możliwości dofinansowania dożynek Gminnych w Godziszu. 

Podziękował również za pomoc przy organizacji dożynek Kierownik Gminnego Domu 

Kultury w Sobolewie Pani Eli Radziej. 

Radny Szewczyk poinformował, że z nadwyżki budżetowej został utwardzony plac przy OSP 

w Gończycach. 

Radny Ochnio zadał ponowne pytanie dotyczące projektu sieci wodociągowo-kanalizacyjnej 

w Gończycach, czy dobrze usłyszał, że kwota za projekt to 157 tys. zł.  

Wójt Gminy w odpowiedzi poinformował, że tak. Ponadto dodał, iż inwestycja nie będzie 

opłacona w obecnym roku. Jeśli zostanie coś opłacone to mapy. 

Wójt Gminy Sobolew przypomniał o spotkaniu z Ministrem Henrykiem Kowalczykiem 

w dniu 22 września 2018 r., o godzinie 13-stej w sali widowiskowej w Sobolewie. 
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Poinformował, że tak jak w dostarczonych z materiałami na sesję ulotkami spotkanie 

dotyczyć będzie termomodernizacji budynków, czyli wymiana pieca, docieplenie, wymiana 

dachu i fotowoltaika. 

Radny Talarek przypomniał, że jest jeszcze jedna niezałatwiona sprawa Pana Szopy. Radny 

sugerował, aby zająć się sprawą jak najszybciej i zapewnić mieszkanie, ponieważ poniesione 

dotychczas koszty i tak są już duże. 

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa jest już dawno załatwiona. Pani Szopa 

dostała propozycję lokalu w Gończycach w pałacu, lokal z dostępem do wody bieżącej. 

Wystosowaliśmy również informacje do komornika. Pani Szopa jednak po obejrzeniu 

mieszkania stwierdziła, że zaproponowane mieszkanie nie podoba się jej i że tam nie 

zamieszka. Gmina nie musie więcej nic płacić, ponieważ wywiązała się z obowiązków. 

 

Pkt – 6. 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia XLII sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 /-/ Karol Marcinkowski 

 

 


